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The illustrator Andrew Loomis is revered amongst artists for his mastery of drawing
technique and his clean, realist style. His hugely influential series of art instruction
books have never been bettered and Successful Drawing, the third in Titan's
programme of facsimile editions, returns this classic title to print for the first time in
decades.

For over 60 years Successful Drawing has provided a superb resource covering all the

http://www.allinfo.top/jjdd


techniques needed to master three-dimensional drawing. From the fundamentals of
proportion, placement, perspective, planes and pattern, through a detailed
examination of scale and the effects and capture of light, to the mastery of conception,
construction, contour, character and consistency, Successful Drawing is filled with
step-by-step instruction, professional tips and beautiful illustration.

Engaging, witty, and wonderfully executed, this is a masterclass for amateur artists and
professional illustrators alike.

作者介绍: 

《素描的原点》是一部面向初级绘画爱好者的基础绘画指南。全书采用250余幅特别绘
制的素描示意图和步骤图，来揭示描绘成功素描的关键方法。它由用笔基础开始，教你
学会从零起步，用一种正确的方法来快速学习素描，为日后深入学习绘画奠定坚实的基
础。

书中不仅介绍了绘画常用的基础原理，还深入地探讨了透视技巧、基本形式的光影变化
和光线在人物表现上的运用。特别是在透视技巧讲解中，用许多详细的插图将透视与各
种绘画联系起来，使全书富有视觉震撼力。对于想要学习绘画，并准备开始基础素描的
人来说，《素描的原点》正是一本适合他们的、简单易懂的入门读物。
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国内出版社叫《素描的原点》，主要是讲透视比例构图的。

-----------------------------
素描的原点英文版~加深了我对透视以及光影的把握
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